
MEMO
Voor : Fractie SGP-CU t.a.v. de heer A. Spruijt

Van : T.A. Spek

Datum : 15 september 2020

Betreft : beantwoording technische vragen Beleidskader VANG (Van Afval Naar Grondstof)

Op 10 september 2020 heeft de heer A. Spruijt, raadslid namens de fractie van SGP-CU 
technische vragen gesteld over het beleidskader VANG (Van Afval Naar Grondstof). Hieronder de 
vragen, voorzien van een reactie. 

1. Het huidige afvalbeleidsplan dateert uit 2014. Wat is in deze periode aan communicatie, 
voorlichting en campagnes (huishoudens, organisaties, scholen, bedrijven) gedaan om de 
hoeveelheid restafval te verminderen? 
Rondom de invoering van het omgekeerd inzamelen in 2014-2015 is veelvuldig 
gecommuniceerd over het scheiden van afval. Ook in de jaren hierna is er met regelmaat 
aandacht besteed aan het scheiden van afval op de gemeente pagina. Scholen hebben de 
mogelijkheid gekregen om het PBD apart in te zamelen. Via compostacties bedanken we 
de bewoners voor het apart inzamelen van het GFT en via de papierinzameling met de 
verenigingen promoten we het apart inzamelen van papier. In 2019 heeft ook een grote 
communicatie campagne gelopen over het scheiden van het PBD.

2. Welke plek heeft voorlichting over het nieuwe afvalbeleid bij het realiseren van het 
uitvoeringsprogramma, zoals in de planning op pagina 18?
Een verandering in het inzamelsysteem is ingrijpend. Aan de bewoners zal de werking 
van het nieuwe systeem goed moeten worden uitgelegd. In het uitvoeringsprogramma is 
dan ook een eenmalige post voor communicatie opgenomen voor de invoeren van het 
nieuwe systeem en een structurele verhoging van het communicatie budget om ook in de 
toekomst goed en veelvuldig te kunnen communiceren over het scheiden van afval.
Omdat we pas in 2023 over willen gaan tot invoering van het recycle-tarief, hebben de 
bewoners ruim de tijd om te wennen aan het nieuwe systeem. 

3. De afvalvoorzieningen in Sliedrecht zijn ‘open’ zonder controle op de herkomst. Dit leidt 
tot een relatief hoog (rest)afvalaanbod. Heeft het college overwogen de 
afvalvoorzieningen exclusief voor Sliedrechtse inwoners toegankelijk te maken (met een 
pasjessysteem), zonder een nieuwe tariefstructuur (Recycle-tarief)? Waarom wel/niet? 
In het Uitvoeringsplan wordt ingezet op het afsluiten van de ondergrondse containers en 
deze toegankelijk te maken via een pasjessysteem. Op deze manier kunnen alleen de 
Sliedrechtse huishoudens gebruik maken van de ondergrondse containers. Het afsluiten 
van de containers zorgt ervoor dat de containers niet oneigenlijk gebruikt kunnen 
worden, maar zorgt nog niet voor een prikkel bij de bewoners om hun afval beter te 
scheiden. Er zal dus wel een daling komen in de hoeveelheid restafval (omdat afval van 
buiten Sliedrecht niet in de containers komt), maar dit is nog niet voldoende om aan de 
doelstelling van <75 kg restafval per inwoner in 2025 te voldoen. 


